
ZPRÁVA KONTROLNÍ KOMISE DRUŽSTVA DOMOV, LIDOVÉHO BYTOVÉHO DRUŽSTVA 
V MORAVSKÉ OSTRAVĚ PRO ČLENSKOU SCHŮZI KONANOU DNE 27.6.2018. 

Dámy a pánové, na úvod jenom připomenu, že kontrolní komise družstva DOMOV, Lidového 
bytového družstva v Moravské Ostravě pracovala v minulém funkčním období ve složení paní Mgr. 
Miroslava Kameníková, pan Milan Marcol a pan Vladimír Skugarevský. 

 
Kontrolní komise Vám – členské schůzi družstva DOMOV předložila dílčí zprávu dne 27. února 

letošního roku. Vzhledem k termínu konání této členské schůze nebyla ještě provedena účetní závěrka 
za rok 2017, ani řádné inventarizace, a tak zpráva kontrolní komise byla dílčí. Doplněná zpráva Vám 
byla předložena na jednání členů družstva dne 29.5.2018.  

 
Všechny zjištěné nedostatky jsou uvedeny ve zprávách kontrolní komise a jejich náprava je 

úkolem pro nové představenstvo družstva DOMOV. Nová kontrolní komise pak bude dohlížet na 
zjednání nápravy. 

 
Zprávy KK jsou vyvěšeny na webových stránkách družstva DOMOV. O odstranění jednotlivých 

nedostatků, na které KK upozornila představenstvo budete určitě informováni na webových stránkách 
družstva DOMOV a na příští členské schůzi. 

 
Jako předseda kontrolní komise družstva DOMOV, Vám členské schůzi jako nejvyššímu orgánu 

družstva musím bohužel oznámit, že z případů nejasností v účetnictví uvedených v minulé zprávě se 
nepodařilo objasnit a vysvětlit do dnešního dne ani jeden. Kontrolní komise stále čeká na vyjádření 
představenstva. 

 
Členové kontrolní komise se vždy snažili postupovat s péčí řádného hospodáře a na zjištěné 

nedostatky upozorňovali představenstvo družstva DOMOV.  
Ještě zde zůstává pro nově zvolenou kontrolní komisi jeden úkol a to zkontrolovat, zda došlo 

k vrácení poskytnutých záloh společenství vlastníků B4 ve výši 24.000,-Kč na účet družstva DOMOV. 
 
Všechny podkladové materiály zpracované kontrolní komisí, ať už se týkaly prvního nebo 

druhého případu nejasností v účetnictví byly s možností ověření z prvotních dokladů také odeslány 
elektronickou poštou všem členům představenstva, jednateli společnosti LAER správa domů s.r.o. panu 
Ing. Volkovi a účetní společnosti LAER správa domů s.r.o. paní Kočí.  

Paní Kočí bych chtěl za Kontrolní komisi družstva DOMOV poděkovat za vstřícný přístup a 
metodickou pomoc při řešení nejasností v účetnictví družstva DOMOV, které se týkaly roku 2015 a 
společnost LAER správa domů s.r.o. jako správce družstva neměla s tímto obdobím nic společného.  

Kontrolní komise se seznámila s účetní závěrkou za rok 2017, kterou již zpracovala společnost 
LAER správa domů s.r.o. Účetní závěrka za rok 2017 je zpracována standardně a kontrolní komise k této 
závěrce nemá žádné připomínky.    

Závěrem bych chtěl poděkovat odstupujícím členům kontrolní komise paní Mgr. Miroslavě 
Kameníkové a panu Milanu Marcolovi za jejich práci v uplynulém funkčním období.  

 
 
Skugarevský Vladimír 
Předseda kontrolní komise  
                                                                                                                       V Ostravě dne 8.6.2018                                                                                                                      

 


